
 
 
 

ACTA CONSELL DE COMÚ DE DATA 20 D'OCTUBRE DE 2022 

 

Avui 20 d'octubre de 2022, a les 9h33 té lloc a Casa Comuna de La Massana una reunió 
de Consell de Comú: 
 
ASSISTEIXEN: 

1 Cònsol major Olga Molné Soldevila 
2 Cònsol menor Eva Sansa Jordan 
3 Conseller major Jordi Areny Armengol 
4 Conseller menor Josep Maria Garrallà Subirana 
5 Capità Sergi Gueimonde Bujaldon 
6 Consellera Mireia Ramos Gutiérrez 
7 Conseller Guillem Forné Gispert 
8 Consellera Francisca Guerrero Lopez 
9 Conseller Kevin Poulet Fernández de forma telemàtica 
10 Conseller Marc Jové Martínez 
11 Conseller Josep Maria Agell Abel 
12 Conseller Josep Fusté Badana 

 
Actua com a secretària Mònica Rogé Pujal. 
 
La cònsol obre la sessió dient: “consell sabut, campana tocada”.  
 
Seguidament dóna la benvinguda a tots els assistents i als oients que ho estan escoltant 
amb streaming des de casa. 
 
Continua dient que aquesta Consell de Comú s’ha convocat d’acord amb el que 
disposen els articles 19, 21 i 23 de l’Ordinació d’Organització i Funcionament dels 
Comuns.  
 
No hi ha hagut cap proposta proposada per cap dels consellers fora de l’ordre del dia i 
per tant es segueix amb l’ordre del dia que es va penjar fa tres dies, i dóna la paraula a la 
secretària per a que en faci lectura.  
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

 
2. Proposta d’aprovació d’un crèdit extraordinari destinat a partides de mobiliari  
 
3. Proposta d’aprovació d’un suplement de crèdit destinat a la partida de 

manteniment d’aplicacions informàtiques 
 



 
 
4. Presentació de l’informe anual d’intervenció de control financer, de les 

societats públiques participades pel Comú de La Massana, corresponent a 
l’exercici 2021 

5. Acord de facultar a la cònsol menor en el marc de les actuacions societàries 
d’EMAP SA, per a l’aprovació dels comptes anuals de la societat.  

 
6. Acord de facultar a la cònsol major en el marc de les actuacions societàries de 

SETAP 365 SA per a l’aprovació dels comptes anuals de la societat  
 
7. Proposta d’aprovació dels plecs de condicions administratives i tècniques per 

les obres de les noves oficines de tràmits 
 
8. Proposta d’aprovació d’un suplement de crèdit destinat a la partida de xarxa 

d’enllumenat 
 

9. Informació dels acords presos en les Juntes de Govern de dates 29 de setembre 
i 6 d’octubre 

 
 
RELACIÓ D’ACORDS 
 
 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
L’Hble. Sra. Molné diu que pel que fa l’acta del mes de setembre demana si tothom ha 
pogut llegir-la i si cal alguna modificació o hi ha alguna observació.  

 
No havent-hi cap es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat amb 12 vots a favor.  

 
2. Proposta d’aprovació d’un crèdit extraordinari destinat a partides de mobiliari  
Es llegeix la proposta i la cònsol major diu que tractant-se d’un punt de Cultura el 
defensarà el conseller de Cultura.  
L’Hble Sr. Guillem Forné explica que el departament del Cultura del Comú de La 
Massana sempre procura proveir de tot aquell material i logística que és necessari per 
l’organització de totes aquelles festes, esdeveniments i actes que es duen a terme a la 
parròquia, tant sigui a nivell de col·laboració, com podria ser a les festes majors 
organitzades per les comissions de festes, com podria ser aquest cap de setmana amb el 
Contradans i també com serien les organitzacions pròpies, com els vespres d’estiu que 
s’organitzen des del mateix Comú. 
 
Darrerament a més, en aquesta època post-pandèmia totes aquestes actuacions que s’han 
dut a terme han tingut una gran afluència de públic, s’ha vist que les capacitats han 
tornat a augmentar, cosa que omple d’orgull, i s’ha vist també que aquesta partida feia 
molt temps que no es realitzava, s’havia quedat curts precisament d’aquest material, tant 
cadires com taules així com també carpes, que moltes vegades són utilitzades per altres 
departaments del Comú de La Massana i per tant, en aquest sentit, demana augmentar 



 
 
aquesta partida i d’aquesta manera, no haver d’estar contínuament acudint al lloguer de 
material quan s’hagi de realitzar algun acte. 
 
Per altra banda, a dins de la Biblioteca Antoni Morell hi ha un apartat, molt concorregut 
i que agrada moltíssim, que se’l coneix com la sala infantil, que és el dedicat als més 
menuts, i el mobiliari d’aquest està començant a sofrir una mica de desgast, propi del 
pas del temps, i també degut lògicament, a que la canalla tenen un ritme de moviment 
molt diferent al nostre; d’aquesta manera des del departament de Cultura sempre s’ha 
intentat apostar pel màxim confort i perquè la canalla tinguin totes les comoditats per 
continuar promovent la cultura i en aquest cas, la lectura.  
Per tant, es vol renovar també aquest petit mobiliari d’aquesta zona de la biblioteca i per 
tot això, demana que es voti a favor d’aquesta proposta.  

 
Es sotmet la proposta a votació i s’aprova per unanimitat, amb 12 vots a favor.  
 
La proposta aprovada és la següent: 
 
"Cultura i educació 
000731/2022-CONTRACTACIÓ  
Cultura i educació 
Vista la Llei de les finances comunals i l'Ordinació de Pressupost; 
 
Atesa la necessitat de renovar les taules, les cadires i les carpes pertanyents al 
mobiliari adscrit al departament de Cultura i que es destina a activitats culturals, 
socials i esportives, i donat que no existia partida pressupostària assignada; 
 
Atesa la necessitat de renovar les taules, les cadires i les prestatgeries i elements de 
separació de la sala infantil de la Biblioteca Comunal Antoni Morell de la Massana 
pertanyents al mobiliari adscrit al departament de Cultura i que es destina a la 
utilització diària de la biblioteca, i donat que no existia partida pressupostària 
assignada; 
 
S’aprova l'Ordinació següent: 
 
Article 1 
Crèdit extraordinari destinat a la partida 500/3300000/60500 - "Mobiliari", per un 
import de 7.000,00 €  
i 
Crèdit extraordinari destinat a la partida 500/3320000/60500 - "Mobiliari", per un 
import de 5.000,00 €  
 
Article 2 
Aquests crèdits extraordinaris es finançaran mitjançant el crèdit disponible de la 
partida 202/9202000/64000/93 - "Aplicacions informàtiques", per un import de 
12.000,00 €.” 
 



 
 
3. Proposta d’aprovació d’un suplement de crèdit destinat a la partida de 

manteniment d’aplicacions informàtiques 
Es llegeix la proposta i la cònsol major la defensa dient que per poder fer els tràmits 
online és necessari comprar un aplicació informàtica i vist que no eren suficients els 
diners que hi havia a la partida de manteniment d’aplicacions informàtiques, es proposa 
aprovar aquest suplement de crèdit, per un import de 7.000 €.  
Aquest suplement es finançarà, tal i com ha exposat la secretària general, mitjançant la 
disminució d’una partida de vestimenta per un import de 7.000 €, ja que és molt 
important que es puguin fer tots els tràmits online com més aviat millor. 
 
Es sotmet la proposta a votació i s’aprova per unanimitat amb 12 vots a favor.  
 
La proposta aprovada és la següent: 
 
“Informàtica 
000781/2022-CONTRACTACIÓ  
Informàtica 
Vista la Llei de les finances comunals i l’Ordinació de Pressupost; 
Atesa la necessitat de fer les inscripcions d’activitats online així com fer front a les 
despeses d’impressió;  
Vist que les dotacions pressupostària són insuficients; 
Vist l’informe de l’interventor comunal;  
 
S’aprova el següent suplement de crèdit 
 
Article 1 
Suplement de crèdit destinat a la partida 202/9203000/22780-“Manteniment 
aplicacions informàtiques”, per un import de 7.000,00 euros. 
 
Article 2  
Aquest suplement de crèdit es finançarà mitjançant disminució de la partida 
400/1631000/22130 –“Vestimenta”, per un import de 7.000.00 euros. 
 
Total finançament 7.000,00 euros.” 
 
4. Presentació de l’informe anual d’intervenció de control financer, de les 

societats públiques  participades pel Comú de La Massana, corresponen a 
l’exercici 2021 

Intervenció 
000026/2022-PROPDEP  
Finances 
Presentació de l’informe anual d’intervenció de control financer, de les societats 
públiques  participades pel Comú de La Massana, corresponen a l’exercici 2021. 
 
La cònsol major cedeix la paraula a l’Hble. Sr. Jordi Areny qui explica que la Llei 
32/2014, del 27 de novembre, de sostenibilitat de les finances públiques i d’estabilitat 



 
 
pressupostària i fiscal estableix en el seu article 8 que la intervenció comunal remetrà 
anualment als seus respectius Consells de Comú, un informe global sobre l’exercici del 
control d’oportunitat econòmica i del control d’eficàcia així com del control financer 
que s’hagi realitzat sobre les entitats participades subjectes al seu control.  
 
En conseqüència, presenta les conclusions d’aquests informes pel que fa referència a les 
dues societats participades pel Comú de La Massana que són EMAP i VALLS DEL 
NORD. 
 
Pel que fa al control d’oportunitat i eficàcia que els auditors han realitzat a les dues 
societats participades pel Comú, han manifestat com en anys anteriors, la necessitat 
d’establir un manual de gestió que reguli els procediments de control de les despeses en 
cadascuna de les fases, tenint en compte les disposicions de la Llei de les Finances 
Comunals. En aquest apartat, explicar que les participades comunals ja estaven 
treballant per implementar aquests procediments de control. 
 
Addicionalment, aquest informe també fa palès les desviacions sobre els ingressos i les 
despeses realitzades en relació al pressupostat aprovat inicialment, degut a la situació 
d’emergència sanitària per la COVID-19 pel que fa únicament a la societat EMAP SA. 
A conseqüència de la pandèmia sanitària, difícilment durant l’any 2021 es podia 
complir amb el pressupost inicial atès les restriccions de circulació que van ser 
decretades pels països del nostre entorn. 
 
Informa també, que pel que fa al control financer, els comptes aprovats de la societat 
VALLS DELS NORD i EMAP a desembre de 2021, expressen en tots els aspectes la 
imatge fidel de la situació financera de les companyies al tancament de l’exercici salvat 
una petita nota en el cas de la societat EMAP.  En aquest cas, els auditors contractats 
van començar la seva feina posteriorment al tancament de l’exercici 2020 i no van poder 
incloure la raonabilitat de les existències en aquesta mateixa data. 
 
I per acabar, informa al ple que enguany serà l’últim any que la societat EMAP, en 
compliment de la Llei 36/2021, del 16 de desembre de les finances comunals, deixarà 
d’estar sotmesa a aquest control financer, atès que a partir de l’1 de gener del 2022, el 
Comú de La Massana ha deixat de tenir-ne el control mitjançant la integració al Grup 
SETAP. 
 
La cònsol diu que la lectura d’aquest informe anual és un punt que no es vota, que 
només és per informació. Demana si algú necessita alguna informació suplementària i 
totes les respostes són negatives.  
 
Tot seguit, la cònsol major diu que es faran el punt cinc i sis conjuntament ja que estan 
relacionats.  
 
Es llegeixen les propostes i l’Hble. Sra. Molné explica que la llei de societats obliga a 
totes les societats a portar una comptabilitat molt estricta de totes les despeses i tots els 
ingressos que tenen i, per imperatiu legal, obliga també a convocar cada any una 



 
 
assemblea ordinària durant la qual els socis de la societat es reuneixen i voten a favor o 
en contra dels comptes que el hi presenta l’òrgan de gestió de cadascuna de les societats.  
 
En aquest cas, els socis no són persones físiques i no es poden desplaçar a l’assemblea i 
a la reunió i votar, sinó que són persones jurídiques, s’està parlant del Comú i per tant el 
que es fa, aquí en el si del Consell de Comú, s’apodera a dues persones físiques, la 
cònsol menor i ella mateixa, per tal que el dia de l’assemblea ordinària de cadascuna 
d’aquestes dues societats es personin en nom i representació del Comú i votin a favor 
dels comptes que es presenten, si s’escau òbviament, si són dignes de ser aprovats. 
 
Es sotmeten ambdues propostes a votació i s’aproven per unanimitat, amb 12 vots a 
favor.  
 
Les propostes aprovades són les següents: 
 
5. “Acord de facultar a la cònsol menor en el marc de les actuacions societàries 

d’EMAP SA, per a l’aprovació dels comptes anuals  de la societat.  
Secretaria General 
000077/2022-PROPDEP  
Secretaria General 
Es pren coneixement dels comptes anuals provisionals d’EMAP, SA, i es faculta a la 
cònsol menor perquè en nom del Comú de La Massana comparegui a la Junta General 
de la societat EMAP, SA, i voti favorablement l’aprovació dels comptes anuals 
corresponents a l’exercici de l’1 de gener del 2022 i fins al 30 d’abril del 2022, i la 
resta d’acords que se’n derivin de l’aprovació de dits comptes. Tot sempre i quan 
respectin la normativa legal d’aplicació i estiguin acompanyats de la corresponent 
auditoria. 
 
6. Acord de facultar a la cònsol major en el marc de les actuacions societàries de 

SETAP 365 SA per a l’aprovació dels comptes anuals de la societat  
Secretaria General 
000077/2022-PROPDEP  
Secretaria General 
Es pren coneixement dels comptes anuals provisionals de SETAP 365, SA, i es faculta a 
la cònsol major perquè en nom del Comú de La Massana comparegui als òrgans de 
govern i a la Junta General de la societat SETAP 365, SA, per tal que voti 
favorablement l’acord d’aprovació dels comptes anuals corresponents a l’exercici de 
l’1 de gener del 2022 i fins al 30 d’abril del 2022 i la resta d’acords que se’n derivin de 
l’aprovació de dits comptes. Tot sempre i quan respectin la normativa legal d’aplicació 
i estiguin acompanyats de la corresponent auditoria.”  
 
7. Proposta d’aprovació dels plecs de condicions administratives i tècniques per 

les obres de les noves oficines de tràmits 
Es llegeix la proposta i la cònsol major cedeix la paraula a l’Hble. Sra. Eva Sansa qui 
exposa que durant aquest mandat s’ha proposat dur a terme diferents obres per millorar 
el benestar dels ciutadans, en aquests moments s’estan fent els treballs de remodelació 



 
 
de la casa pairal i de Santa Caterina per millorar els serveis adreçats a la gent gran i als 
joves.  
 
I ara el que es vol és dur a terme un canvi d’ubicació del servei de tràmits per millorar el 
servei a tots els administrats. El projecte es basa en construir les noves oficines a la 
planta baixa de La Closeta per tal que estiguin a peu de carrer, a més l’espai serà molt 
més ampli que l’actual ja que ha quedat una mica petit. Abans hi havia dos punts 
d’atenció al públic i a partir d’ara, un cop enllestides les obres, hi haurà tres punts ja que 
cada vegada hi ha més afluència al servei de Tràmits.  
 
Es sotmet la proposta a votació i s’aprova per unanimitat amb 12 vots a favor.  
 
La proposta aprovada és la següent: 
 
“Serveis Públics 
000776/2022-CONTRACTACIÓ  
GIL MOBILIARI S.L.  
Vistos els plecs de condicions administratives i tècniques per les obres de les noves 
oficines de tràmits; 
 
S’acorda aprovar-los i convocar la licitació corresponent.” 
 
8. Proposta d’aprovació d’un suplement de crèdit destinat a la partida de xarxa 

d’enllumenat 
Es llegeix la proposta i la cònsol major cedeix la paraula a la cònsol menor, l’Hble. Sra. 
Eva Sansa, que explica que davant la crisi energètica actual els comuns tenen la 
responsabilitat de reduir al màxim el consum, tant de l’enllumenat públic com dels 
edificis comunals. 
 
Ja s’han anat adoptant tota una sèrie de mesures per reduir el consum energètic: s’han 
apagat a la via pública un dels dos llums dels fanals dobles de l’avinguda Sant Antoni, 
Ravell i Través, al Comú s’han instal·lat sensors i s’ha sectoritzat alguna de les zones i 
ara justament encara hi ha pendent apagar un fanal de cada dos de les urbanitzacions.  
 
Amb aquest suplement de crèdit es vol destinar prop de 21.000 € en rellotges que 
permetran poder apagar l’enllumenat de les urbanitzacions de la una de la matinada fins 
a les cinc; després es destinaran 75.000€ en la substitució de bombetes ordinàries que hi 
ha ara, que es volen substituir per Led també a les avingudes principals i la resta de 
suplement anirà destinat a la reposició de fanals.  
 
Es sotmet la proposta a votació i s’aprova per unanimitat amb 12 vots a favor.  
 
La proposta aprovada és la següent: 
 
“Serveis Públics 
000779/2022-CONTRACTACIÓ  
Obres 



 
 
Vista la Llei de les finances comunals i l’Ordinació de Pressupost; 
Atesa la necessitat d’acomplir les mesures d’estalvi energètic del Decret 365/2022; 
Atès que la partida pressupostària vigent és insuficient; 
Vist l’informe de l’interventor comunal; 
 
S’aprova l’Ordinació següent: 
 
Article 1 
Suplement de crèdit destinat a la partida 300/1650000/6073010 – “Xarxa enllumenat”, 
per un import de 130.000,00 €. 
 
Article 2 
Aquest suplement de crèdit es finançarà mitjançant els ingressos de l’abocador de la 
partida 300/1622000/31370, per un import de 130.000,00 €.” 

 
9. Informació dels acords presos en les Juntes de Govern de dates 29 de setembre 

i 6 d’octubre 
L’Hble. Sra. Molné diu que tothom ha pogut llegir els acords d’aquestes dos juntes, les 
dos actes i demana si demana si algú té alguna observació.  
No havent-hi cap es dona la corporació per informada. 
 
No havent-hi més punt a l’ordre del dia, a les 9h50 s’aixeca la sessió. 
 
 
 
 
 
 
Vist-i-plau      P.O. del Comú 
La cònsol major,     La secretària general 
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